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§ 9   

Medborgarbudget 2017 

Beslut 
1. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att lägga informationen 

om medborgarbudgeten till handlingarna,  

 

2. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att avsätta 2 mnkr från 

investeringsbudgeten till pilotprojektet medborgarbudget. 

 

3. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att utse en parlamentarisk 

styrgrupp där en representant från respektive parti som har en 

ordinarie plats i nämnden ingår (MP, S, V, M och L), att 

nämndens ordförande är ordförande för styrgruppen, samt att 

styrgruppen beslutar i tjänstutlåtandet redovisade punkter. 

Respektive parti anmäler till förvaltningen vilken ledamot i 

nämnden som ska representera partiet i styrgruppen,  

 

4. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att avgränsa pilotprojektet 

Medborgarbudget till Gullingeparken i Tensta centrum. 

 

5. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att uppdra till 

stadsdelsdirektören att upphandla för projektet erforderliga 

konsulter, entreprenörer och material,  

 

6. Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att godkänna studieresa 

till Lissabon. 

 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden beslutade den 27 oktober 2016, § 13, att 

genomföra en medborgarbudget som pilotprojekt. 

Stadsdelsförvaltningen fick i uppdrag att återkomma med 

förtydligande av projektupplägget. Svar på stadsdelsnämndens frågor 

redovisas i tjänsteutlåtandet. För att styrgruppen ska spegla 

stadsdelsnämndens representation förslås att styrgruppen är  

parlamentarisk sammansatt. Styrgruppen föreslås också besluta och 

godkänna viktiga avstämmningspunkter under projekttiden. Vid 

eventuellt behov av konsulter, entreprenörer och material behöver 

stadsdelsdirektören få mandat att genomföra upphandling.  
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Spånga-Tensta stadsdelsnämnd och stadsdelsförvaltning har från 

Sveriges kommuner och landsting fått en inbjudan till en studieresa 

till Lissabon, för att lära mer av portugisiska kommuners arbete med 

medborgarbudget. Stadsdelsförvaltningen föreslår att både 

förtroendevalda och tjänstemän åker på studieresan. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 22 mars 2017. 

Dnr 1.2.6-456/2016 

 

Förslag till beslut 
Sus Andersson m.fl. (MP),Anna Jonazon m.fl. (S) och Rashid 

Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Ole-Jörgen Persson (M) yrkar avlag på förslaget. Bengt Porseby (L), 

Naemi Karlsson (M), Markku Sirviö (M), Markus Brigander (M) och 

Annika Rosenberg (M) biträder Ole-Jörgens Perssons (M) yrkande. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Sus Andersson (MP) ställde yrkande mot varandra och 

fann att nämnden hade beslutat att anta MP+ S+V:s bifallsyrkande. 

 

Reservation  
Reservation anmäldes av Ole-Jörgen Persson (M), Naemi Karlsson 

(M), Markku Sirviö (M), Markus Brigander (M), Annika Rosenberg 

(M) och Bengt Porseby (L) till förmån för eget förslag: 

 

Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) och Bengt Porseby (L) lade fram ett 

särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Vårt motstånd mot införandet av en försöksordning med 

medborgarbudget i stadsdelen står fast. Vi politiker är valda för att 

representera våra väljare och göra tuffa prioriteringar å deras vägnar 

genom en förmåga att se till helheten när vi fattar beslut. Idag finns 

möjlighet för medborgare att engagera sig i och påverka politiska 

beslut som rör deras närmiljö genom att exempelvis insända 

medborgarförslag, delta i samråd eller ha en dialog med lokala 

företrädare under stadsdelsnämndens frågestund. I slutändan är det 

dock folkvalda politiker som har ansvaret att väga samman intressen 

och göra prioriteringar. Medborgarbudgetar riskerar att bli ett sätt att 

frånsäga sig det ansvaret och risken är påtaglig att engagerade 
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särintressen, snarare än ett för stadsdelens invånare representativt 

allmänintresse, blir styrande i processerna.  

 

Vi är också djupt kritiska till att majoriteten med sitt förslag ensidigt 

har valt ett projekt som enbart gynnar ”halva” stadsdelen och att det 

inte finns ett helhetstänk där även behovet av upprustningar av parker 

eller andra gemensamma uteområden i övriga delar av stadsdelen – 

Spånga, Flysta – är med i prioriteringarna”.  

 


